
Priznanje našemu časopisu
člani preds«dstva OK SZDL pod vodstvom Joika

Plmarja so na svojem drugem ZBsedanju obrsvnavali
kar devst to<Jk dnsvnega reda m seja je bila dolga.
kar ponavadl ni.

Najve£ Casa ste vzela porofiilo in razprava o uresni-
ievartju samoupravnih družbenoekonomskih od-
rtosov v stanovanjskem gospodarstvu naSe obAine.
Poroial je Stjenka Polak. predsednik 10 SkupSčtne
samoupravne stanovanjake skupnosti Bezigracf Tej
tofiki aeja so prlsostvovali tudi predstavniki GP Ob-
nova, ki so povedali nekaj zanimlvih novoati o cenojSi
tehnologiji graditve (leksibilnih stanovanj.

Članl predaedslva so ugotovltl, da se gradlvi. ki so
|u prejell (Urosnifievanje aamoupravnlh družbenoe-
konomskiii odnoaov na področju stanovanjskega
gospodarstva v L|ubl)ani In Ocena uresniievanja sa-
moupravnih družbenoekonomskih odnosov v stano-
vanjskam gospodarstvu v obiini Ljubljana-Bežlgrad)
msd seboj razllkujeta in noia skladni ter kon&no
aktenili, naj bo o probl*maliki stanovanjskega go-
spodarstva javna razprava, prl katerl naj bl vse druž-
benopolitlčn« organizacije oblikovale svoja staliSia.

V naal«dn)i točki dnevnega rada je predsedatvo OK

SZOL posluialo poročtlo o problematikl. preteklem
delu in prihodnjih načrtih našega iasopisa »Zbor
občanov-. Pri lem s« je predsedstvo do podrobnosti
seznamlo z nailm delom \n hkrati tzrazilo vso podpo-
ro in pohvalo naiemu li»tu za opravljeno de!o v letu
1978 ter v celoti potrdilo m sprejelo dosedanji izdaja-
teljski svet. kt mu je potekal mandat. ter predlagali.
rtaj vgt zalntereslran! !n upravičeni delegirajo Ijudi za
novi izdajatel|aki svet. Predsedstvo SZDL je ludi potr-
dilo imanovanje glavnega urednika, odgovornega
urednika in pomočnika odgovornega urednika v isti
sestavl kot doslej. Potrdllo je ludi imenovanje novega
urednljkaga odbora.

Ob koncu je predsedstvo posluSalo poročilo Vlada
Beznika, predsedmka MK SZDL, o deiu konference v
preteklom mandatnem obdobju. Seznanilo se je tudi
s problematiko odkupa kmetijskih zemljiSi, ki sta jo
podala predstavnika -Soseske« in Kmetijske zemlji-
škeskupnostl.

Za konec pa so se Clani predsedslva seznanili se z
akcijo Ktč nas ne sme presenetiti. z nekaterimi po-
drobnoatmi o zbiranju pomofii za črno goro in o
prlreditvah za nas obfiinski praznik.
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